
YOH 15.10.2019 klo 8.00 

Muistio 

1. Seitsemänsien luokkien kuokanvalvojien huomioita 

Käytiin läpi yleisiä ilmiöitä, joita luokanvalvojat ovat luokkansa 

toiminnassa havainnet. Sovittiin toimintamallit tilanteiden 

käsittelyyn. 

 

2. Oppilaskunnan huomioita 

- katokset, roskikset ja penkkejä pihalle 

- välipalapassin toimimattomuus, (rahalla esim. ruokalasta, 

opehuoneesta tai kansliasta) 

- koululle kerhotoimintaa tukioppilaiden vetämänä 

- kioski (karkkia, sipsejä, purkkaa, välipalakeksejä) 

- välipalan syöminen ruokalassa 

- pullamehujen vaihtaminen samanlaisiksi kuin ennen 

- pullalle pääsevien valvominen 

- ruokalan linjastojen tarkentamiseksi teippaukset (tai muu 

ratkaisu) 

- ankkojen lisäksi voirasiat 

- salaattibaarin tarjonnan vaihtelu eri linjastolla 

- liikunnan pukuhuoneiden toimimattomuus 

- liikunnanpukuhuonelistojen toimimattomuus 

- ilmoitustaulu oppilaskunnalle / televisioon ilmoituksia ja videoita. 

Keskusteltiin oppilaskunnan huomioista ja sovittiin 

jatkotoimenpiteet. Välipalapassi- ja salaattibaariasia otetaan esille 

ruokapalvelun vastaavien kanssa. Muiden asioita järjestelyistä 

keskustellaan vielä opettajakunnan kanssa, koska mahdollisten 

muutosten tekemiseksi jouduttaisiin poikkeamaan nyt voimassa 

olevista yhteisistä käytänteistä. 

 

3. Terveellinen turvallinen ja hyvinvoiva koulu tarkastus 10.10.2018 

seuranta. 

- Naulan peruskoulun alueelta on otettu edelletyt kuitunäytteet ja 

toimitettu terveysvalvontaan. lisäksi muun koulun alueelta on 

otettu näytteitä vertailun vuoksi. 



 

4. Kouluterveyskyselyn koulukohtaiset tulokset saapuvat 

marraskuussa 

Asiasta tiedotettiin ja sovittiin palattavan asiaan, kun tulokset 

saapuvat. 

5. Tea-viisari 2017 

- Uusi kysely tänä syksynä. Edellinen tulos muistin virkistykseksi. 

Käytiin läpi edellisen kyselyn tulokset ja täydennetään nykyiseen 

kyselyyn eri oppilashuoltohenkilöstön vastuualueita koskevat 

kysymykset viran puolesta. Rehtori kysyy täydennettävät kohdat 

kultakin taholta. 

 

6. Nuorisotoimen edustaja jatkossa 

- Panu Kerttula 

Asiasta tiedotettiin 

 


